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Abstract (en)
The invention relates to a method for controlling installations for cathodic corrosion protection of metal surfaces, consisting of a plurality of sacrificial
anodes which are connected to one another in an electrically conductive manner, and at least one zero-current reference electrode. In order to
increase the useful life of the sacrificial anodes, the potential between the metal surface and the reference electrode is continuously measured and,
when the potential deviates from the desired value, the sacrificial anodes are automatically fed with external current. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Verfahren zur Regelung von Anlagen für den kathodischen Korrosionsschutz von Metalloberflächen, bestehend aus mehreren elektrisch
leitend miteinander verbundenen Opferanoden und wenigstens einer stromlosen Referenzelektrode, wird zur Erhöhung der Lebensdauer der
Opferanoden das Potential zwischen der Metalloberfläche und der Referenzelektrode fortlaufend durch Messen erfaßt und bei Abweichungen vom
gewünschten Wert des Potentials den Opferanoden automatisch Fremdstrom zugeführt. <IMAGE>
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